



الظلال للتنفيذ الخاص ذ.م.م
SHADES FOR PRIVATE EXECUTION W.L.L

ملف تعريف
COMPANY PROFILE

من نحن WHO WE ARE?



شركة الظلال للتنفيذ الخاص ذ.م.م هي كيان قانوني مُسجل بمملكة البحرين مرخص من قبل وزارة العدل و الشؤون الإسلامية و الأوقاف ، وهي شركة متخصصة في تقديم خدمات قضائية مساندة لأحكام التنفيذ. يكمن دور الشركة في تقديم الدعم اللازم للجهات القضائية والمحاكم بمراحل تنفيذ الأحكام القضائية واستكمال الأعمال المساندة والإجرائية. بعد صدور الأحكام القضائية من المحكمة، تنطلق شركة الظلال للتنفيذ الخاص في المساعدة في تنفيذ تلك الأحكام بكفاءة وفعالية، حيث يتضمن نطاق خدمات الشركة مجموعة واسعة من الأنشطة المتعلقة بتنفيذ الأوامر القضائية بشكل دقيق ومدروس تحت إشراف قضائي . تعتمد الشركة على فريق من الخبراء في مجال تنفيذ الأحكام القضائية لضمان التنفيذ بمهنية عالية والإمتثال للقوانين المحلية. تهدف شركة الظلال لتحقيق العدالة وضمان تنفيذ الأحكام بكافة تفاصيلها وأوجهها، وذلك من خلال تقديم خدماتها بمستوى عالٍ من الاحترافية والدقة. إن شركة الظلال للتنفيذ الخاص تسعى دائماً لتكون الشريك الموثوق للجهات القضائية والعملاء الذين يسعون لتحقيق أهدافهم القانونية بشكل شفاف وفعال.

SHADES FOR PRIVATE EXECUTION W.L.L is a registered legal entity in the Kingdom of Bahrain, licensed by the Ministry of Justice, Islamic Affairs, and Endowments authority. We specialize in providing judicial support services for the execution of court judgments. Our role is to offer the necessary support to judicial authorities and courts throughout the phases of judgment execution, including the completion of supportive and procedural tasks. After court judgments are issued, SHADES FOR PRIVATE EXECUTION W.L.L steps in to efficiently and effectively execute these judgments. Our services encompass a wide range of activities related to the precise and well-considered execution of judicial orders, all under judicial supervision. The company relies on a team of experts in the field of executing court judgments to ensure high professionalism and compliance with local laws. SHADES FOR PRIVATE EXECUTION W.L.L aims to achieve justice and guarantee the implementation of judgments in all their details and aspects by providing its services at a high level of professionalism and precision. SHADES FOR PRIVATE EXECUTION W.L.L always strives to be the trusted partner of judicial authorities and clients seeking to achieve their legal goals transparently and effectively.

الظلال للتنفيذ الخاص ذ.م.م
SHADES FOR PRIVATE EXECUTION W.L.L

رؤيتنا OUR VISION



رؤيتنا هي أن نكون الرائدون في تقديم الأعمال و الإجراءات المكلفين بها قانونا بكفاءة وشفافية، مساهمين بفعالية في تحقيق العدالة وحماية حقوق الأفراد والكيانات.

Our vision is to be leaders in efficiently and transparently executing legally assigned tasks and procedures, actively contributing to achieving justice and safeguarding the rights of individuals and entities.

أهدافنا OUR GOALS



حماية حقوق
الأفراد والمؤسسات.
Safeguarding the rights of
individuals and institutions.



دعم
الاستقرار الاقتصادي.
Supporting
economic stability.



تعزيز العدالة.
Enhancing justice.



توجيه الاستثمار
وتعزيز الأعمال التجارية.
Guiding investment and
boosting commercial activities



تعزيز الثقة
في النظام القضائي.
Promoting trust in the
judicial system.



القطاعات المستهدفة TARGETED SECTORS

القطاع العقاري: تقديم خدمات تنفيذ الأحكام القضائية لأصحاب العقارات والمستثمرين في هذا القطاع.
Real Estate Sector: Providing judicial execution services for property owners and investors in this sector.



القطاع التجاري: دعم الجهات التجارية في تنفيذ الأحكام القضائية.
Commercial Sector: Supporting commercial entities in executing judicial orders.



الجهات الحكومية: تقديم الخدمات القانونية والتنفيذية للجهات الحكومية لمساعدتها في تحقيق أهدافها القانونية.
Governmental Bodies: Offering legal and enforcement services to governmental entities to achieve their legal objectives.



الأفراد: مساعدة الأفراد في تنفيذ الأحكام القضائية والحفاظ على حقوقهم الشخصية.
Individuals: Assisting individuals in executing judicial orders and safeguarding their personal rights.



فريق العمل TEAM WORK



فريقنا هو مزيج من الخبراء والمحترفين في مجالات تنفيذ الأحكام القضائية والقانونية. يتكون الفريق من مجموعة من المنفذين الخاصين ومساعدين إداريين يسهلون أعمالهم في الجانب الإداري، يعمل الفريق بتكامل وتنسيق عالين، مع التركيز على تقديم خدمات قانونية متميزة ودقيقة.

Our team is a blend of experts and professionals in the fields of judicial and legal execution. The team consists of a group of dedicated executors and administrative assistants who facilitate their work on the administrative side. The team works with a high level of integration and coordination, with a focus on providing exceptional and precise legal services.

01

تنفيذ
الأحكام القضائية.
Execution of
Judicial Judgments.

خدماتنا OUR SERVICES



04

حجز الممتلكات ذات
طبيعة غير الخاصة.
Forfeiture of
Properties Not of a
Specific Nature.

03

حجز الممتلكات
ذات الطبيعة الخاصة.
Forfeiture of Properties
of a Specific Nature.

02

تسليم الممتلكات
المحكوم تسليمها.
Delivery of Properties
Subject to Court-
Ordered Handover.

07

إخلاء وطرده من
المكاتب التجارية.
Eviction and Ejection
from Commercial
Offices.

06

إخلاء وطرده من
العقارات السكنية.
Eviction and Ejection
from Residential
Real Estate.

05

حجز الممتلكات
السريعة العطب.
Forfeiture of Quickly
Deteriorating
Properties.

10

حجز
المركبات الشخصية.
Forfeiture of Personal
Vehicles.

09

إخلاء وطرده من
الفلل السكنية.
Eviction and Ejection
from Residential
Villas.

08

إخلاء وطرده من
المحال التجارية.
Eviction and Ejection
from Commercial
Premises.

13

تسليم العقارات
للمشترين بعد المزاد.
Delivery of Real Estate
to Buyers Following
Auctions.

12

حجز المركبات الثقيلة.
Forfeiture of Heavy
Vehicles.

11

حجز المركبات ذات
الاستعمال المشترك.
Forfeiture of Shared-
Use Vehicles.

16

حجز المنازل والفلل.
Forfeiture of Houses
and Villas.

15

حجز الشقق السكنية
والمحال التجارية.
Forfeiture of Residential
Apartments and
Commercial
Properties.

14

حجز العقارات
الفارغة غير المشغولة
وغير المسورة.
Forfeiture of
Unoccupied, Unfenced
Real Estate.

19

إخلاء الأراضي الفارغة
المشغولة بالممتلكات
أو المحمولات.
Eviction of Occupied
Land with Properties
or Movable
Assets.

18

إخلاء وطرده من
الأراضي الفارغة غير
المشغولة وغير المحصورة
بأي عوائق.
Eviction and Ejection from
Unoccupied, Unfenced
Land Without Any
Obstacles.

17

حجز المباني السكنية
والتجارية.
Forfeiture of Residential
and Commercial
Buildings.

22

إخلاء وطرده
من المباني (تجارية
أو سكنية أو كليهما).
Eviction and Ejection from
Buildings (Commercial,
Residential,
or Both).

21

إخلاء وطرده من
المستودعات أو المخازن
المشغولة بالممتلكات.
Eviction and Ejection from
Occupied Warehouses
or Storage
Facilities.

20

إخلاء وطرده من
المستودعات أو المخازن
غير المشغولة بالممتلكات.
Eviction and Ejection
from Unoccupied
Warehouses or
Storage Facilities.



(00973) 33661180



20230012



info@shades-bh.com



www.shades-bh.com